

IREM KALKAVAN

IMO No: 9322865 CONTAINER 2006 / 10308 GT

OWNER & HOMPEPORT:

Kalkavan Shipmanagement & Co.,
Germany

YARD INFORMATION:

Sedef Gemi Endustrisi Shipbuilding
136 Tuzla (Turkey)

SCRAPPING INFORMATION:



Hamburg 13/4/2007 © H. Wolfmeir

GENERAL INFORMATION:

IMO number: 9322865
Call sign: V7JT5
Flag: Marshall Islands
Manager: Kalkavan
yard: Sedef Shipbuilding, Tuzla
yard number: 136
year of building: 2006
Length: 149.00 m
Width: 22.70 m
Depth: 11.30 m
gross tonnage: 9978 ton
Nrt: 5016 ton
deadweight: 12500 ton
Capacity: 1145 teu
max. speed: 19.3 knots

OWNER & FLAG HISTORY:

IREM KALKAVAN 2006-03-03 LRF
SEDEF 136 2004-09-01 LRF
Flag Date of record Source
Marshall Islands 2006-04-24 LRF
Registered owner Date of record Source
KALKAVAN ECIR-HAMBURG 2006-06-05 LRF
Ship manager Date of record Source
KALKAVAN SHIPMANAGEMENT & CO 2006-06-05 LRF

SALES, TRANSFERS & RENAMINGS:

IREM KALKAVAN	2006-	Kalkavan Shipmanagement & Co., Marshall Islands

GENERAL VESSEL INFORMATION:

The Turkish shipping company Turkon has put the container newbuilding "**IREM KALKAVAN**" into service in its NWC Direct Line loop. The vessel, from the Sedef Gemi Endustrisi shipyard, enables the service to be extended. It now offers four weekly sailings from Hamburg (Germany)-Lisbon (Portugal)-Istanbul Kumport (Turkey). The four sisterships in the trade have a capacity of 1,155 teu, 232 of which are reefer slots.

www.transportjournal.ch - 7/6/2006

M/V Irem Kalkavan , sister ship of other vessels deployed in Turkon Line's NWC Direct Line , built 2006 , joins the LINE on her maiden voyage , being 4th vessel deployed in this route .Her maiden voyage starts at March the 6th in Izmir and is scheduled to call at Hamburg on March the 16th ..

www.turkon.de/news.php - 9/3/2006

Mit Indienststellung ihres neuen Vollcontainerschiffs MS **IREM KALKAVAN** bietet die Turkon Line einen wöchentlichen Türkei-Service vom BUSS Hansa Terminal an. Mit dem neuen Schiff verknüpfen ab sofort insgesamt vier Schiffe der türkischen Linienreederei Hamburg mit den Häfen Istanbul, Gemlik und Izmir. In Europa fährt Turkon im Rahmen des Services auch Antwerpen und Felixstowe an. Die Häfen werden direkt und ohne Umladung bedient.

MS Irem Kalkavan wird am heutigen Freitag erstmals am BUSS Hansa Terminal erwartet. Das 1.155-TEU-Schiff misst 9.978 BRZ und ist das neueste Schiff in der Flotte der türkischen Linienreederei. Es wurde auf der Sedef-Werft in Istanbul gebaut und bietet 244 Kühlcontainer-Anschlüsse. In Hamburg wird die Turkon Line durch die hundertprozentige Tochterfirma Turkon Deutschland GmbH vertreten.

www.buss-group.de - 17/3/2006

Last update: 23/4/2007